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Protokół Nr 11/2025  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Rady Gminy Wierzchosławice 

odbytego dnia 22 kwietnia 2025 r. 

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna). 

Posiedzenie rozpoczęto 22 kwietnia 2025 r. o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 10:58 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Krzysztof Broński 

2. Tomasz Jachimek 

3. Barbara Knapik 

4. Roman Kucharski 

5. Konrad Marszałek 

6. Tadeusz Mitera 

7. Tomasz Rodak 

8. Krzysztof Wiśniewski 

9. Artur Wrona 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 Małgorzata Moskal – Wójt Gminy 

 Wojciech Aleksander – Zastępca Wójta 

 Dariusz Lech – Sekretarz Gminy 

 Ewa Sukta – Skarbnik Gminy  

 Jan Bodzioch – Prezes Zarządu Gminnej Spółki Wodnej w Wierzchosławicach 

 Andrzej Pittner - Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej i Zarządzania 

Kryzysowego 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Wiśniewski. Przywitał 

zaproszonych gości, poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków 

Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 10/2025 z posiedzenia odbytego dnia 24 marca 2025 r. 

4. Sprawozdanie Prezesa Gminnej Spółki Wodnej w Wierzchosławicach za rok 2024. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w Gminie Wierzchosławice 

za rok 2024. 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2025 Nr VIII/63/2024 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 

2024 roku. 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2025-2035 przyjętej Uchwałą Nr VIII/64/2024 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 2024 roku. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 
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3. Przyjęcie protokołu Nr 10/2025 z posiedzenia odbytego dnia 24 marca 2025 r. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przekazany członkom Komisji elektronicznie. 

Pytań oraz uwag do protokołu nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 10/2025 z posiedzenia odbytego dnia 24 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Sprawozdanie Prezesa Gminnej Spółki Wodnej w Wierzchosławicach za rok 2024. 

- Jan Bodzioch: Spółka Wodna działa nieprzerwanie 25 lat, została reaktywowana w 99 roku po 

powodzi w 97. Spółka Wodna w Wierzchosławicach obejmuje swoim działaniem 72,7 km 

rowów. Powierzchnia obszarów zmeliorowanych stanowi 1332 ha w tym drenowanych 605 ha. 

Gminna Spółka Wodna podlega nadzorowi Starosty Tarnowskiego i działa na podstawie Prawa 

Wodnego oraz Statutu. Walne Zgromadzenie członków ustala kierunki działania Spółki. Zarząd 

Spółki jest koordynatorem działań podejmowanych przez Spółkę w zakresie konserwacji rowów. 

Wykonawcy zadań w zakresie melioracji zatrudniani byli na podstawie umowy zlecenia. 

Działalność organizacyjna: w 2024 roku Zarząd Gminnej Spółki Wodnej liczył 7 osób 
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w składzie: Przewodniczący Jan Bodzioch, Sekretarz Maria Suda oraz członkowie Maria Lech, 

Antoni Moskal, Marian Bysiek, Bartosz Bartnik, Marian Szumlański. Osobami do 

reprezentowania Gminnej Spółki Wodnej byli Pan Jan Bodzioch oraz Pan Antoni Moskal. Spółka 

Wodna ma Komisję Rewizyjną w składzie trzyosobowym: Przewodniczącym jest Tadeusz 

Knapik, członkowie Andrzej Rzeźnik, Wacław Lech. Księgowość prowadziła Pani Leokadia 

Miśtak, która już 25 lat jest księgową w naszej Spółce oraz Pan Marek Nowak tak samo od 

samego początku jest kierownikiem robót zatrudniany tylko wtedy jak są prace, więc od marca 

przeważnie do listopada. Zarząd Gminnej Spółki Wodnej na posiedzeniach spotykał się trzy razy 

w 2024 roku. Przedmiotem posiedzeń Zarządu były następujące sprawy: 

- podejmowanie stosownych uchwał, 

- przygotowywanie wniosków o dofinansowanie z innych źródeł, 

- rozpatrywanie podań składanych przez mieszkańców, 

- przygotowywanie kosztorysów robót oraz zlecanie ich wykonania, 

- dokonywanie uzgodnień wodno – prawnych, 

- podejmowanie działań po interwencjach mieszkańców. 

W roku 2024 wykonaliśmy prace konserwacyjne na odcinku 7 kilometrów 159 metrów za 

104 925, 90 zł. Szczegółowy wykaz jest w tabelce w załączniku.  

W miesiącu marcu jak co roku dokonujemy wiosennego przeglądu rowów we wszystkich 

miejscowościach na terenie gminy Wierzchosławice. Stwierdzono wzmożoną działalność 

bobrów. Spiętrzyły one wodę na rowach powodując rozlewiska. Walka z nimi jest utrudniona ze 

względu na to, że bobry są pod ochroną. Przegląd pokazał, że rowy wymagają odmulania 

i koszenia. Wytypowano odcinki do konserwacji w ramach środków, które Gminna Spółka 

Wodna posiadała. W roku 2024 Gminna Spółka Wodna dysponowała następującymi środkami: 

Urząd Gminy Wierzchosławice – 89 982,40 zł, składki członkowskie – 46 963,80 zł, dotacja 

z Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego – 4 365,00 zł, dotacja z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa – 20 350,00 zł, darowizna z KRUSZ-GEO – 10 000,00 zł. Razem przychody: 

171 661,20 zł. Z pracownikiem Urzędu Gminy dokonywaliśmy odbiorów końcowych 

konserwowanych odcinków. Złożyliśmy pismo do Małopolskiego Inspektora Ochrony 

Środowiska o zgodę na rozebranie tam wykonanych przez bobry. Ww. zgodę otrzymaliśmy. 

Termin rozbiórki tam: od 01.03. do 31.03. 2025 r. oraz od 01.08. do 31.10.2025 r. Wstępny plan 

konserwacji na rok 2025: 

- Bogumiłowice – Czarnawa 2 od Dunajca 1500 m, 

- Bobrowniki Małe – Siedlecki – Pichnia 1500 m, 

- Wierzchosławice – Dopływ Czarnawy 1000 m, 

- Rudka – Rudecki 1500 m, 

- Mikołajowice – Zakrzowski 1500 m, 

Łętowice – Pod Wajdę 1000 m. 
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Plan konserwacji może ulec zmianie w zależności od środków finansowych, którymi będziemy 

dysponować oraz od różnych sytuacji losowych, jak również są sytuacje, gdzie mieszkańcy 

interweniują i musimy to też uwzględnić. Są różne sprawy, gdzie trzeba odstąpić od planu i robić 

to, co ludzie wskażą. Spółka Wodna działa w ramach środków, które dostajemy. Najwięcej 

z Urzędu Gminy jest to w tym roku 100 000,00 – na 2025 rok. Staramy się również o środki 

z zewnątrz, z Województwa Małopolskiego, z Urzędu Marszałkowskiego. Potrzeb jest dużo 

natomiast robimy w ramach tego, co mamy, jakimi dysponujemy środkami tyle możemy zrobić. 

Z bobrami to zawsze był problem, możemy tamy rozbierać tylko na tych terenach, które wskaże 

RDOŚ, nie można inaczej, bobry są pod ochroną i trzeba się liczyć z konsekwencjami. Dziękuję 

bardzo. 

 

- Tadeusz Mitera: ile w tej chwili kosztuje metr czyszczenia rowu? Czy ten rów, o którym 

rozmawialiśmy, który biegnie od Gminy, czy on jest uwzględniony w tym planie czyszczenia na 

ten rok? Jakie środki Spółka potrzebowałaby, żeby tych rowów mogła czyścić więcej? 

 

- Jan Bodzioch: każdy metr rowu jest wyceniany oddzielnie, gdyż mamy rowy 40 cm, 60 cm, 

80 cm, 1 m i jest zamulenie większe, mniejsze, po prostu rów musi być wyceniony, ale średnio 

12 zł powiedzmy, 12 zł za metr. Jeżeli chodzi o ten rów za cmentarzem jest on przewidziany do 

konserwacji, nie jest jeszcze wyceniony, ale w tym roku chcemy to zrobić gdzieś do czerwca.  

 

- Tomasz Jachimek: generalnie rzecz biorąc, jak tu po krótce przeliczyliśmy to rzeczywiście 

zostało wyczyszczonych około 7 km tych rowów w ciągu poprzedniego roku. Mamy ponad 

70 km, czyli to jest jakieś 10%. Wychodzi, że gminne rowy będą raz na 10 lat czyszczone 

w danych miejscowościach. Jeżeli nie wchodzi w grę jakaś awaria, czy katastrofa, która będzie 

coś powodowała. Czy nie możemy coś z tym więcej zrobić, czy ma Pan jakieś propozycje poza 

tym, że wiadomo że trzeba więcej pieniędzy. 

 

- Jan Bodzioch: my w ramach tych środków, które mamy, nawet powiedzmy 10%, ale nie 

robimy wszystkich rowów tylko te najważniejsze, czyli od Dunajca, Czarnawa 2, Borowiec, 

Siedlecki, Zakrzowski i te rowy staramy się robić co trzy lata. Niektóre rowy nie były już robione 

nawet 20 lat, bo po prostu nie starcza. A jak nie zrobimy głównych rowów, wykonserwowanie 

małych rowów nic nie da, bo ta woda nie pójdzie. W ten sposób tak to działa. Natomiast w takiej 

strukturze , jak w tej chwili Spółka działa to tak 250 000 bylibyśmy w stanie przerobić. Ale żeby 

co rok zrobić wszystko to sami Państwo policzcie, jakie byłyby to kwoty. Nie mam pomysłu na 

to, jak zreorganizować Spółkę, żeby przerobić te 70 km rowów.  
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- Artur Wrona: może jakąś inną technologię przeprowadzić, może warto podpatrzeć to u innych 

gmin albo jakichś instytucji, które czymś takim się zajmują, bo tutaj widzę ogromne kwoty w tej 

Spółce, a te rowy w rzeczywistości nie są wyczyszczone w spektakularnej ilości, więc może 

jakaś technologia. Dziękuję. 

 

- Jan Bodzioch: myślę, że dałbym to zadanie Radnym, niech szukają. Ja na dzień dzisiejszy na tę 

chwilę nie interesowałem się takimi technologiami, są technologie, bo w Internecie można 

oglądnąć różne maszyny i to są bardzo wydajne maszyny, ale te maszyny raz, że trzeba kupić – 

trzeba wyłożyć dużo pieniędzy, a dwa że nie wszędzie one się będą sprawdzać, dlatego że jak 

patrzymy nie ma drzew, jest fajna prosta równa w polach, czy przy drodze, fajnie się czyści. 

Natomiast jeżeli są już drzewa zakrzaczone to maszyny nie zdadzą egzaminu. Trzeba by było 

zainwestować potężne pieniądze, zmienić organizację całej Spółki, musiałby być ktoś na stałe 

tutaj, tak ja to widzę na dzień dzisiejszy. Daje Radnym zadanie.  

 

- Tadeusz Mitera: przy czyszczeniu rowów był problem dwa lata temu, czy trzy, jeżeli zostaje 

ten muł wyrzucony gdzieś to trochę śmierdzi niesympatycznie, czy nie można by było gdzieś 

przenieść, jak się czyści komuś przed domem.  

 

- Jan Bodzioch: odpowiem pytaniem na pytanie. Gdzie wywozi się muł? My nie mamy takiego 

miejsca. Jeżeli na mule nie ma jakichś chemicznych skażeń to może sobie leżeć i on zarośnie 

trawą i nie będzie śmierdział. Nie mamy miejsca, gdzie możemy to wywozić. Na razie musi być 

tak, jak jest. Nawet byłaby osoba, która mogłaby to wywieźć, tylko gdzie? Jeżeli właściciel 

posesji wskaże miejsce gdzie – wywieziemy.  

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Prezesa Gminnej Spółki Wodnej w Wierzchosławicach za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w Gminie 

Wierzchosławice za rok 2024. 

- Andrzej Pittner: w informacji, którą przedłożyłem do Państwa zawarłem wszystkie po krótce 

działania, które były w roku 2024 realizowane przez jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Rok poprzedni można powiedzieć był rokiem bardzo dobrym z kilku względów. Prowadziliśmy 

dalsze szkolenia strażaków OSP, 25 szkoleń przeprowadzonych w ramach Państwowej Straży 

Pożarnej. Osiem nowych strażaków zasiliło nasze jednostki, którzy ukończyli kursy podstawowe. 

Wzmocniliśmy sprzętowo między innymi OSP Mikołajowice, do której dzięki uzyskanemu 

pojazdowi z Państwowej Straży Pożarnej trafił nowy samochód ratowniczo – gaśniczy, dwa 

zestawy hydrauliczne, jeden do Gosławic, drugi jeszcze nie wprowadzono do podziału, czekamy 

na wymianę węża do OSP Rudka. Ważnym też na pewno elementem było to, że uzyskaliśmy tak 

zwany Bon Frekwencyjny, mogliśmy przeprowadzić w większości remiz remont na kwotę mniej 

więcej 60 000 – 70 000 – były to remonty pomieszczeń garażowych, były to też takie poważne 

remonty budynków, jak izolacja w dwóch jednostkach, gdzie nieustannie wilgoć podchodziła do 

tych budynków, jest szansa, ze zatrzymamy ten proceder oraz zakup sprzętu. Pozostało jeszcze 

500 000 do wydania, jest to kwota, dzięki której będzie przeprowadzona modernizacja OSP 

Wierzchosławice. Jeśli otrzymamy dofinansowanie wniosek o sprzęt złożyła na to 

dofinansowanie do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Jest to pozostała część tego 

Bonu Frekwencyjnego w wysokości 500 000. W chwili obecnej jeszcze pozostając przy 

remontach, dzięki tym wszystkim remontom już we wszystkich remizach OSP, z wyjątkiem OSP 

w Bobrownikach Małych wszędzie są nowe piece, nowe instalacje do ogrzewania i kaloryfery 

także mamy nadzieję, że rosnące koszty gazu może nas troszkę oszczędzą, że kilka jednostek, 

w których były stare piece naprawdę były to duże pobory gazu w okresie zimowym. Ogólnie 
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z budżetu gminy w roku 2024 na utrzymanie gotowości bojowej w naszej gminie było 

przeznaczone 414 720,00 zł. dodatkowo 500 000, o których wspomniałem na remonty oraz 

dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego, dwa dofinansowania na zakup sprzętu oraz 

dofinansowanie do remontu remizy w Mikołajowicach. Oprócz tamtego remontu 

w Mikołajowicach również był przeprowadzony remont remizy w ramach dofinansowania 

z Urzędu Marszałkowskiego. Druhowie brali udział w działaniach ratowniczo – gaśniczych, co 

jest ich głównym zadaniem. Jest wzrost niewielki 21 akcji w stosunku do poprzedniego roku 

w ogólnym rozliczeniu oraz o 40 wyjazdów tak zwanych gospodarczych, miało tu na pewno 

znaczenie do wyjazdów usuwania gniazd szerszeni, gdzie w zeszłym roku ze względu na pogodę, 

suchy rok ilość tych gniazd, owadów była bardzo duża, ludzie do nas dzwonili, każdy się boi, bo 

te owady były bardzo agresywne. W porozumieniu z Panią Wójt była decyzja, żeby strażacy 

jeździli i je usuwali. Nasi strażacy i społeczeństwo udzieliło się w pomocy powodzianom – 

w zeszłym roku na Dolnym Śląsku pojechała grupa kilkunastu strażaków z pomocą oraz 

zebranymi darami od ludzi w remizach, kilka dni tam spędzili na bezpośredniej pomocy. Oprócz 

tego przeprowadziliśmy jedne ćwiczenia na ośrodku na Dwudniakach, gdzie sprawdzaliśmy 

działania ratowniczo – gaśnicze naszych druhów i mogliśmy przy okazji zapoznać się obiektem, 

którym jest właśnie ośrodek specjalny na Dwudniakach.   

 

- Tomasz Jachimek: w związku z wejściem w życie w dniu 5 grudnia 2024 r. ustawy o ochronie 

ludności i zadaniami nowymi, którymi zostaliśmy obarczeni jako gmina, czy już w tym roku 

cokolwiek w tym temacie zaczęliśmy robić, czy robimy, czy będziemy robić? 

 

- Andrzej Pittner: jeśli chodzi o działania, które teraz podjęliśmy są to niewielkie działania, są 

to tylko złożenie między innymi zapotrzebowania do Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego na 

pismo, które Małopolski Urząd przysłał, czyli w co byśmy na terenie gminy chcieli się 

zaopatrzyć, żeby móc zabezpieczyć przed ewentualnym na przykład konfliktem, czy jakiejś 

sytuacji kryzysowej, chodziło o to, żeby zobrazować o co mniej więcej chodzi. Wykazano na 

przykład zakup dwóch cystern na wodę czystą, zbiorników na wodę, zbiorników na paliwo, 

hełmów, kamizelek kuloodpornych, wykazałem tam dwa potężne agregaty prądotwórcze, które 

mogłyby zasilić na przykład budynek Urzędu Gminy, czy powiedzmy Ośrodek Zdrowia, czy 

którąś ze Szkół, czy Gminne Centrum Kultury. Dodatkowo mniejsze agregaty, defibrylatory. 

Jednym z głównych podmiotów na terenie naszej gminy są jednostki OSP, z którymi musimy 

współpracować, są wykazane w ustawie jako podmioty. Z jednostkami OSP posiadamy 

podpisane umowy jeszcze 2 lata temu, nie było jeszcze tej ustawy, ale jest tam też zawarte: dwa 

punkty, czyli współpraca w ramach ochrony ludności i obrony cywilnej w alarmowaniu 

i powiadamianiu oraz ogólnie działań w ramach ochrony ludności i obrony cywilnej. To jest 

wszystko, oprócz tego też chcemy się pozbyć magazynu OC, żeby zrobić miejsce na nowe 
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rzeczy, na które powiedzmy dostaniemy pieniądze. Ja słyszałem, że w tym roku każdy samorząd 

ma dostać 4 000 0000, 00, wtedy będziemy decydować co jest najbardziej pilne. Kolejne rzeczy, 

które są do zrobienia to porozumienia z instytucjami na zaopatrzenie żywności, teraz jest pytanie 

z kim to będziemy zawierać, kto nam zapewni. Ktoś może się znajdzie, kto zapewni nam i to 

porozumienie podpisze zapewniając nam w pierwszej kolejności zaopatrzenie w żywność naszej 

gminy. Jest aktualizacja zapasowych miejsc szpitalnych, będziemy chcieli wejść ze współpracę 

z Tuchowem jako główną instytucją, która będzie zaopatrywała nas w personel medyczny, żeby 

móc te dwie zmiany utrzymać. W tym temacie dzieje się bardzo dużo, aktualizacja wszystkich 

dokumentów obronnych, z głównych celów to są te najważniejsze rzeczy. Na zaopatrzenie 

w czystą wodę – Wodociągi nie posiadają żadnej cysterny, więc też nie są nas w stanie 

zaopatrzyć, czyli we własnym zakresie zostajemy na zbiornikach do łapania deszczówki, które 

też można według mnie wykorzystać. To są działania, które na chwilę obecną są prowadzone. 

Czekamy jeszcze na rozporządzenia, które wskażą konkretne działania do wykonania. Jeszcze 

ważna rzecz -  szkolenia, tylko teraz pytanie kto ma szkolić, czy to ja mam szkolić, to kto mnie 

ma przeszkolić? Szkolenia określają pewnie jakieś kierunki, ale konkrety podejrzewam, że to 

będzie tak zwane rozpoznanie terenu. 

 

- Tomasz Jachimek: to nie było złośliwe, ja chciałem części Radnym naświetlić powagę tej 

ustawy, która nałoży na naszą gminę bardzo poważne cele i obowiązki, o których nie do końca 

wszyscy są świadomi, ustawa weszła, obiecali na to rządzącym pieniądze, miało jedno z drugim 

iść i na dzień dzisiejszy nie wiadomo, co to jest i skąd się na to weźmie. Dziękuję bardzo. 

 

- Andrzej Pittner: cała ta działalność tej ustawy jest, że wszystkie tworzenia zastępczych miejsc 

szpitalnych można bazować na rządowych magazynach. Tam w tych magazynach nic nie ma, 

a łóżka które są – my mamy na szczęście łóżka, które zostały zakupione jeszcze na Ukrainę, są 

one w Gminnym Centrum. W porozumieniu z Panią Wójt jest decyzja, że w Gminnym Centrum 

będą zapasowe miejsca szpitalne. Mówią, że można bazować na tych magazynach, a magazyny 

są pełne w tej chwili, czyli stare maski itp. Oby pieniądze były. Dziękuję. 

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w Gminie Wierzchosławice za 

rok 2024. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2025 Nr VIII/63/2024 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 30 

grudnia 2024 roku. 

-Ewa Sukta: w przedłożonym projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Wierzchosławice na 2025 rok zwiększone zostały dochody o: 

- większe wpływy z tytułu podatku od czynności cywilnoprawnych od osób fizycznych, 

- wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat, 

- w pływy z tytułu zwrotu kosztów za zużyte media, 

- wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów upomnień, 

- wpływy z ZUS tytułem wynagrodzenia płatnika składek, 

- wpłaty za rozgraniczenia działek, 

- wpłaty na schroniska dla osób bezdomnych, 

- zwrot nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami, 

- wpływy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                           

w Krakowie za prowadzenie punktu konsultacyjnego w związku z realizacją programu „Czyste 

powietrze”, 

- zwiększoną dotację z przeznaczeniem na realizację zadań związanych z przyznawaniem Karty 

Dużej Rodziny wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny, 
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- planowane środki z Funduszu Pomocy na finansowanie lub dofinansowanie realizacji zadań 

wynikających z ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

- większe wpływy za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym. 

Dochody zmniejszone zostały o część planowanych środków z Funduszu Pomocy na realizację 

zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w zakresie uiszczania składek na 

ubezpieczenia zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz za 

osoby pobierające zasiłki dla opiekunów. W związku z  powyższym zmniejszone zostały również 

wydatki w tym zakresie. 

Po stronie wydatków zabezpieczone zostały środki na zwrot do Małopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Krakowie  nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami, na utrzymanie 

i prowadzenie  punktu konsultacyjnego  w ramach realizacji programu „Czyste powietrze”, jak 

również na opłaty za schronisko dla osób bezdomnych. 

W związku z zamiarem przystąpienia do współpracy z Powiatem Tarnowskim we wdrażaniu 

Programu polityki zdrowotnej szczepień przeciwko krztuścowi w Małopolsce, zostało 

zaplanowane 25% kwoty środków finansowych wymaganych do zaszczepienia określonej liczby 

osób wskazaną liczbą dawek, w ramach zwiększonej dotacji zaplanowane zostały środki na 

realizację zadań związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny, ponadto w ramach 

dodatkowo zrealizowanych środków, jak również w związku z przesunięciami pomiędzy 

podziałkami klasyfikacji budżetowej zabezpieczone zostały środki na prace remontowe związane 

z demontażem paneli ściennych w Publicznym Przedszkolu w Wierzchosławicach. 

Zabezpieczone zostały środki na wykonanie tablicy informacyjnej w związku z realizacją 

programu ochrony powietrza w Gminie Wierzchosławice, na realizację zadań wynikających                     

z ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa oraz środki na zwrot do GOPS-u kwoty pożyczonej na zabezpieczenie zwrotu 

nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami do Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Krakowie. 

W ramach wydatków majątkowych zaplanowane zostały środki na przebudowę istniejącego 

placu zabaw na dz. Nr 579 w Wierzchosławicach, zmieniona również została nazwa 

zaplanowanego do realizacji zadania „Wykonanie kompleksowej usługi montażu urządzeń 

klimatyzacji w pomieszczeniach UG w Wierzchosławicach” na „Budowa wewnętrznej instalacji 

klimatyzacji”, zwiększone zostały także środki zaplanowane na zapłatę za energię elektryczną 

zużytą do oświetlenia ulic, placów i dróg. 

W związku z uchwałą Zebrania Wiejskiego sołectwa Bobrowniki Małe w sprawie wniosku                

o zmianę przedsięwzięć realizowanych w ramach funduszu sołeckiego w 2025 roku, dokonano 

stosownych przesunięć, zakres wprowadzonych zmian wskazano w załączniku nr 6 do 
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niniejszego projektu „Wykaz zadań jednostek pomocniczych Gminy Wierzchosławice 

realizowanych w ramach funduszu sołeckiego w 2025 toku”. 

 

Pytań oraz uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2025 Nr VIII/63/2024 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 

2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2025-2035 przyjętej Uchwałą Nr VIII/64/2024 

Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 2024 roku. 

- Ewa Sukta: jeśli chodzi o złożony projekt uchwały – nie ma zmian w załączniku Nr 2, czyli 

Przedsięwzięcia, natomiast jest to dostosowanie podstawowych wielkości do zmian 

wprowadzonych w budżecie, czyli dotyczy to dochodów, wydatków, wynik budżetu pozostał bez 

zmian, przychody i rozchody pozostały bez zmian. W załączniku Nr 1 zostały dostosowane 

wielkości, które zawierają się pomiędzy poszczególnymi kategoriami, czyli dochodami, 

wydatkami, przychodami, rozchodami i kwotą długu. Pośrednie pozycje zostały dostosowane do 

wielkości faktycznie wykonanych w 2024 r.  
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Pytań oraz uwag nie było. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2025-2035 przyjętej Uchwałą Nr VIII/64/2024 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 30 grudnia 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

8. Wolne wnioski. 

- Małgorzata Moskal: chciałabym zaznaczyć, że w eSesji Komisji Statutu i Komisji 

Młodzieżowej jest projekt uchwały dotyczący Rady Młodzieżowej. Bardzo bym prosiła 

wszystkich Radnych o zapoznanie się z tym projektem i przesłanie ewentualnie wniosków, uwag 

do tego projektu mailem w najbliższym czasie, żebyśmy to mogli również z Panią Prawnik 

przejrzeć, ponieważ chcielibyśmy przedstawić ten projekt na kolejną Sesję Rady Gminy. Bardzo 

bym prosiła obie Komisje o pracę nad tym projektem, bo jest już kilka uwag co do tego projektu. 

Chciałabym, żebyście Państwo się zapoznali, żebyśmy mogli procedować tę Radę Młodzieżową 

już od września tego roku, jeżeli się tylko uda oczywiście ją powołać. Dziękuję serdecznie.  
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9. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

11 posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Publicznego.  

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Komisji:  

 

 

Karolina Ducinowska      Krzysztof Wiśniewski 

 


